
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 2. september 2014 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kathe og Peter (afbud) 

 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. juni 2014 blev godkendt.  

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Der skal tages nyt billede af bestyrelsen til 

hjemmesiden. Det vil foregå umiddelbart før oktober-mødet. 

 

2.  

Bentes bunke. Kommunen har fremsendt udkast til indsatsplan for sikring af grundvandet i vores 

område. De grønne arealer omkring vandværket på Pilegårdsvej er omfattet. Der er givet tilladelse 

til gravearbejde i forbindelse med omlægning af ledningsanlæg ved Pilegårdsvej 2-48. Arbejdet er 

påbegyndt. Et par beboerhenvendelser blev fremlagt og vil blive besvaret. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Jørn vil gerne aflaste Niels ved at overtage nogle opgaver. Niels og Jørn 

drøfter mulighederne. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter fraværende. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Aage lægger de manglende 

bestyrelsesreferater på hjemmesiden. Niels indkøber ny PC til kontoret. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John behandler nye beboerhenvendelser og 

arbejder videre med tidligere sager. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels taler med Jørn om træfældning og rodfræsning. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Næste nyhedsbrev laves af Niels. Kathe overtager herefter. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Der er udført legepladsinspektion i sommer og et par små defekter 

er udbedret. Svend Aage har tidligere lovet at indhente priser på håndboldmål, men han kan ikke 

skaffe dem alligevel. Der arbejdes videre med pristilbud fra John. 

 

11.  

Eventuelt. Der er ikke tradition for at markere bestyrelsesmedlemmers mærkedage, men Niels gav 

Svend Aage et anerkendelses-certifikat for 30 års bestyrelsesarbejde i foreningen og udtrykte TAK 

for hans store indsats. Svend Aage blev virkelig glad for det. 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag, d. 7. oktober 2014, kl. 19.00. 

 

Referent: Bente Jensen 


